
PROTOKÓŁ NR 11/11

z posiedzenia Komisji Ochrony Środowiska, Przemysłu, Handlu, Usług i Rolnictwa,

które odbyło się 20 października 2011 roku.

Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 17:00, a zakończyło o 19:00. 

Uczestniczyli w nim:

Członkowie Komisji:

1. Kamila Pietraszek – Przewodnicząca Komisji,

2. Krzysztof Kapała,

3. Mariusz Kubiak, 

4. Paweł Szymczyk.

Nieobecny usprawiedliwiony: Zbigniew Piątek.

Zaproszone osoby:

5. Marta Jaworska,

6. Jerzy Wieczorek.

Porządek obrad:

1. Rozmowa  z  Panią  Martą  Jaworską  przedstawicielką  Nadleśnictwa  „Śnieżka”  o  „tarasach 

widokowych” położonych przy drodze w kierunku Kowary – Przełęcz Kowarska oraz edukacji 

ekologicznej w kowarskich szkołach.

2. Rozmowa z Panem Jerzym Wieczorkiem przewodniczącym stowarzyszenia „Pro-Kowary” na 

temat planu Parku rekreacyjno-sportowego w Wojkowie (przy domku kata).

3. Rozmowa z Panem Tadeuszem Tomaszak w sprawie pisma skierowanego do Rady Miasta 

Kowary dotyczącego poparcia inicjatywy uruchomienia tras kolejowych. 

4. Sprawy różne.

5. Zamknięcie posiedzenia komisji.

Ad. 1 Przewodnicząca komisji zapytała panią Martę Jaworską czy istnieje możliwość usunięcia drzew 

rosnących przy tarasach widokowych przy trasie Kowary – Przełęcz Kowarska? 

Pani Marta Jaworska poinformowała komisję, że istnieje taka możliwość odtworzenia osi widokowych na tej  

trasie.

Komisja sformułowała wniosek w tej sprawie.

Pani  Marta  Jaworska  opowiedziała  o  planie  10-letnim  Nadleśnictwa  dotyczącym  ekologii  m.  in.  ścieżki  

edukacyjne, zielone lasy, segregacja śmieci oraz dokształcanie – dzieci poznają cały cykl od „nasionka” po 

„drzewo”. W tym roku obchodzony jest międzynarodowy „Rok lasu”.

Komisja wymieniła swoje poglądy i spostrzeżenia z panią Martą Jaworską na temat ekologii w kowarskich 

szkołach  i  problemach  z  tzw.  „elektro-śmieciami”  i  sformułowała  dwa  wnioski  do  Związku  Gmin 

Karkonoskich.

Przewodnicząca komisji przedstawiła problem mieszkańców z ulicy Kopernika, którzy proszą aby tam ustawić 

tzw. „dzwony” do segregacji śmieci. Komisja również sformułowała wniosek w tej sprawie. 
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Ad. 2 Pan Jurek Wieczorek zapoznał komisję z pismem wystosowanym do Urzędu Miasta Kowary z 

dnia 01.09.2011 r.  dotyczącym projektu budowy Parku rekreacyjno-sportowego w Wojkowie – działka nr 

320, pow. 38,3 ha. (Pismo to zostaje załączone do protokołu). Teren ten w całości należy do Nadleśnictwa  

„Śnieżka”. W tej sprawie odbędzie się spotkanie w dniu 27.10.2011 r. w Nadleśnictwie gdzie będą zaproszeni 

goście ze Starostwa, pan Burmistrz oraz przedstawiciele z Nadleśnictwa „Śnieżka” i będą podjęte dokładne 

ustalenia co do wykorzystania tego terenu.

  

Ad.  3  Komisja  zapoznała  się  z  pismem  pana  Tadeusza  Tomaszak  i  odsłuchała  nagranie 

przedstawione  przez  pana  T.  Tomaszak  z  otwarcia  trasy  kolejowej  z  Jakuszyc  do  Harachowa.  Pan  T.  

Tomaszak przedstawił plany stowarzyszenia, które reprezentuje i prosi Radę Miejską o poparcie w inicjatywie 

uruchomienia tras kolejowych.  Do protokołu załączone zostaje pismo pana Tadeusza Tomaszak. Komisja 

sformułuje stosowny wniosek w tej sprawie.

Ad. 4 W sprawach różnych pan Krzysztof Kapała członek komisji prosi o spotkanie z taksówkarzami 

kowarskimi aby mieli dyżury na miejscu dla nich wytypowanym, dotyczy stacji PKP Kowary. Sprawa zostaje 

skierowana do komisji Ładu i Porządku.

  

Ad. 5 Zakończenie posiedzenia komisji. 

Wnioski Komisji:

1. Komisja wnioskuje do pana Burmistrza Mirosława Góreckiego o „Odtworzenie osi widokowych z 

ubiegłego  wieku  z  punktów  na  drodze  wojewódzkiej,  na  trasie  Kowary  –  Przełęcz  Kowarska”  -  wniosek 

przyjęty jednogłośnie przez komisję.

2.  Komisja  wnioskuje  do  Związku  Gmin  Karkonoskich  za  pośrednictwem  pana  Burmistrza,  aby 

umieścić w szkołach, przedszkolach i MOK-u na terenie Kowar pojemników na śmieci, a dokładnie na papier, 

plastik, szkło tak aby dzieci mogły same uczestniczyć w świadomym sortowaniu śmieci.  Wniosek przyjęty 

jednogłośnie przez komisję.

3.  Komisja  wnioskuje  do Zawiązku Gmin Karkonoskich za  pośrednictwem pana Burmistrza,  aby 

zwiększyć przepływ informacji dotyczących odbioru „elektro-śmieci” za pośrednictwem szkół, Kościoła, tablic  

ogłoszeniowych, ośrodków zdrowia, sklepów itp. Wniosek przyjęty jednogłośnie.

4.  Komisja  wnioskuje  do  Związku  Gmin  Karkonoskich  za  pośrednictwem  pana  Burmistrza,  aby 

ustawiono „dzwony” do sortowania śmieci przy ulicy Kopernika w Kowarach. Wniosek przyjęty jednogłośnie.

5. Komisja popiera inicjatywę uruchomienia tras kolejowych i wystosuje stosowne pismo do pana T. 

Tomaszak pod którym podpiszą się popierający tą inicjatywę Radni.

Protokołowała:                                                                                                                    Przewodnicząca

Kamila Pietraszek                                                                                        Komisji Ochrony Środowiska, Przemysłu,

                                                                                                                                        Handlu, Usług i Rolnictwa 
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